

# Ausschreibung / Announcement



## NCHA of Germany – Steeldust Ranch 4. Highpoint Show – Lowland-Cutting Tour

Highpoint Wertung NCHA of Germany – Highpoint Ranking Lowland Tour - NCHA USA approved Classes - Class in Class Show

Purse : Open - Non Pro: 250 €uro + added money - all other US classes added money

**!!! Aus technischen Gründen kann das Meldeformular nicht für NCHA of Germany und Lowland Cutting gemeinsam genutzt werden. Für alle die gerne beides starten möchten:**

**Es werden nur 1 X Startgebühren fällig, es müssen aber beide Meldeformulare ausgefüllt werden DE und Lowland!!!**

**06. August 2016 - 10:00 Uhr / a.m. im Rahmen der Lowland Cutting Tour**

Veranstalter / Producer: NCHA of Germany

Veranstaltungsort / Location: Steeldust Ranch Kevelear,  
Grotendonker Straße 54  
DE-47626 Kevelear

Richter / Judge: Goran Lindstrom

Show Secretary & Office: Peggy Parage

Videographer: Willi Klumpp

Nennschluss / Deadline: 31.Juli.2016

Klassen / Classes: Open- NCHA Germany & USA - Purse: 250,00 € + added money  
Non Pro-NCHA Germany & USA - Purse: 250,00 € + added money  
Youth- NCHA Germany & USA  
Limited 25.000 NH- NCHA USA - added money  
Limited 15.000 AMA-NCHA USA - added money  
Limited 5.000 NH- NCHA USA - added money  
Limited 2.000 Any Horse- NCHA USA - added money  
Buckle Class- NCHA Germany

# Informationen / Informations



## NCHA of USA

In den NCHA of USA Klassen dürfen in den Open Klassen 2 Pferde und in den Non Pro / Amateur Klassen 1 Pferd gestartet werden; Reiter und Pferdebesitzer müssen in Besitz einer gültigen Mitgliedschaft der NCHA

of USA sein.

*In NCHA of USA classes it's allowed to enter 2 horses in all Open classes and 1 horse in Non Pro / Amateur classes; rider and horse owner must be in possession of a valid membership of the NCHA of USA.*

Die Scores der Open / Non Pro / Limited 15.000 AMA / Limited 5.000 NH und Youth zählen für die Qualifikation zur European Championship in Lyon / Frankreich 2016.

*Scores of Open / Non Pro / Limited 15.000 AMA / Limited 5.000 NH and Youth count for the qualification for the European Championship in Lyon / France 2016.*

---

### **NCHA of Germany**

In den NCHA of Germany Klassen dürfen sowohl in der Open als auch in der Non Pro 2 Pferde gestartet werden;

Reiter und Pferdebesitzer müssen in Besitz einer gültigen Mitgliedschaft der NCHA of Germany sein.

*In NCHA of Germany classes it's allowed to enter 2 horses in Open and Non Pro; rider and horse owner must be in possession of a valid membership of the NCHA of Germany.*

Für die Highpoint-Wertung zählen die Klassen Open, Non Pro und Youth.

*For the Highpoint-Ranking Open, Non Pro and Youth classes are counted.*

---

Startgebühren müssen am Turniertag vor dem Beginn der Klasse bar entrichtet werden.

*Entry Fees have to be payed cash before the beginning of the class at the show day.*

Boxen für Helferpferde sind kostenlos, wenn der Helfer jedem Cutter zur Verfügung steht.

*Boxes for turnback horses are free, if the turnback is available for every cutter.*

Nennungen müssen schriftlich der Meldestelle vorliegen; nach Nennschluss fällt eine Nachnenngebühr in Höhe von 80,00 Euro an.

*Entries must be send in writing to the show office; after the deadline there will be a late entry fee in the amount of 80,00 Euro.*

---

### **Vorläufiger Zeitplan - Angaben ohne Gewähr / *Schedule - subject to detail:***

Beginn/*begin*: 10:00 - Open - Non Pro - Limited 5.000 NH - Limited 15.000 AMA - Limited 25.000 NH - Youth - Limited 2.000 AH - Buckle Class

---

Nennungen an / *entries to*: Geschäftsstelle NCHA of Germany E-Mail: info@entenhof.eu fax: +49-7221-988390 phone: +49-176-23147923